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Vragen van het lid De Groot (D66) aan de Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit over het artikel «Duitse vissers willen verbod beroepsvisserij» 
(ingezonden 30 mei 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Duitse vissers willen verbod beroepsvisse-
rij»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat commerciële bevissing alleen plaats mag vinden in 
gebieden waar de biologische draagkracht van het gebied dit toelaat? 

Vraag 3
Waren de vergunningen die uitgegeven waren voor het commercieel 
bevissen van het Haringvliet vóór de uitvoering van het Kierbesluit in 
overeenstemming met de Natura2000-doelstellingen voor wat betreft de 
visbestanden? Zo ja, op basis van welk onderzoek of welke onderzoeken werd 
dit geconcludeerd? 

Vraag 4
Volgt u de redenering dat met het Kierbesluit de biotoop rondom het 
Haringvliet aan verandering onderhevig kan zijn en dat daarmee de biologi-
sche draagkracht van het gebied rondom de Haringvlietdam, alsmede het 
gebied dat iets stroomopwaarts ligt, eveneens aan verandering onderhevig 
zullen zijn? 

Vraag 5
Volgt u de redenering dat, gegeven deze veranderingen, commerciële visserij 
in het Haringvliet alleen plaats zou mogen vinden na gedegen onderzoek naar 
de effecten die de commerciële visserij op deze veranderende visbestanden 
heeft of zou hebben? 

1 Algemeen Dagblad, sectie regio Rotterdam, bladzijde 10, 17 april 2018
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Vraag 6
Hoe garandeert u, zowel in het algemeen als specifiek bij het Haringvliet, dat 
bij grote investeringen ten behoeve van vismigratie het beleid rondom 
visvangst vanaf de start van het investeringstraject al wordt afgestemd op het 
doel waarvoor de investering wordt gedaan, zijnde een gezonde visstand?
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